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Abstract (en)
To deform a sheet material into a wave form, a fixed row (2) of form tools (4) is pressed against a movable row (3) of form tools (5). The form tools of
the two rows are in addition simultaneously pushed together, thus reflecting the shortening of the material during the deformation. This ensures that
no relative displacement between the material and the end faces (6, 6') of the form tools (4 and 5) takes place even if there are a plurality of shafts
with a relatively great height. The movable row of form tools is arranged on a rotor while the fixed row is secured at a work station in the range of
rotation of the rotor. <IMAGE>

Abstract (de)
Für die wellenartige Deformation eines flächigen Materialzuschnitts wird eine stationäre Reihe (2) von Formwerkzeugen (4) gegen eine bewegliche
Reihe (3) von Formwerkzeugen (5) gepresst. Die Formwerkzeuge der beiden Reihen werden dabei gleichzeitig auch noch zusammengeschoben, so
dass sie die Verkürzung des Materialzuschnitts während der Deformation nachvollziehen. Damit wird erreicht, dass auch bei mehreren Wellen mit
relativ grosser Höhe keine Relativverschiebung zwischen dem Materialzuschnitt und den Stirnseiten (6, 6') der Formwerkzeuge (4 und 5) stattfindet.
Die bewegliche Reihe von Formwerkzeugen ist an einem Rotor angeordnet, während die stationäre Reihe an einer Arbeitsstation im Drehbereich
des Rotors befestigt ist. <IMAGE>
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